
Sölvesborgs brukshundklubb
Medlemsmöte

Datum: 2024-05-07
Plats: Klubbstugan i Sölvesborg kl: 18:30
Delges: Anslås på hemsidan, sociala medier och klubbstugan
13 personer närvarade

§1 Mötets öppnande

Ordförande Frida Elofsson hälsade medlemmarna välkomna och förklarade mötet

öppnat.

§2 Fastställande av röstlängd

Enhälligt beslut om att avvakta i frågan till/om votering blir aktuell.

§3 Val av mötesordförande

Frida Elofsson valdes till mötesordförande.

§4 Styrelsens anmälan om protokollförare

Rebecka Nielsen anmäldes som protokollförare.

§5 Val av två justerare tillika rösträknare

Ragnhild Andersson och Anna Strandberg valdes till justerare och tillika rösträknare.

§6 Beslut om närvaro- och yttranderätt

Samtliga personer som deltog i mötet hade närvaro- och yttranderätt.

§7 Fråga om medlemsmötet har blivit stadgeenligt utlyst

Medlemmarna är eniga om att medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst med hjälp av hemsida,

facebook samt information på anslagstavla.

§8 Fastställande av dagordningen

Dagordning godkändes och fastställdes.
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§9 Information från styrelsen

Frida Elofsson berättar att klubben har utökats med en rallylydnadssektor samt brukssektor

för att förenkla att planera klubbens aktiviteter och tävlingar, tävlingssektorn blir en sektor för

att sammankalla personer från de olika grenarna för att aktiviteter och tävlingar inte ska

krocka med varandra.

Genomgång av arbetsdokument för de olika sektorerna för att varje sektor ska ha ett tydligt

mål att arbeta mot.

§10 Behandling av motioner inför kongressen

Motion 1: FS

Motion 2: Avvaktar

Motion 3: Bifaller

Motion 4: FS

Motion 5: FS

Representanter lyssnar in och tar ställning kring valberedningens förslag till

förbundsstyrelsen. Medlemmarna yrkar avslag på förbundsstyrelsens förslag då den anses

vara en för drastisk höjning, föreslår 20 kr/år.

§11 Behandling av punkt 12c från årsmöte

Styrelsen föreslår att avvakta med att lyfta frågan till medlemsmötet i höst, då vi vet utfallet

från kongressen. Medlemmarna instämmer.

§12 Ekonomisk rapport

Anton Karlström går igenom preliminär balans- och resultatrapport.

Fråga angående träningshallen om den lönar sig att ha kvar den diskuteras, då den kostar

mycket pengar för klubben. Styrelsen får i uppdrag att tillsätta en utredningsgrupp.

Styrelsen vädjar till att fler ställer upp att håller kurser för ekonomin skull.
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§13 Rapporter från sektorer

Tävlingssektorn

Ett uppstartsmöte är genomfört, målet är att diskutera kommande tävlingar, för att klubbens

aktiviteter och tävlingar inte ska krocka med varandra.

Anläggning

Sven Hemmingsson berättar att anticimex har varit här angående mössen.

En fixardag planerad den 19/5.

RUS

Rebecka Nielsen berättar att ett MH är genomfört, ytterligare planeras den 18/5, 14-15

september samt 3/11.

Utbildning

Marita Jönsson berättar att det startar en fortsättningskurs i nose work, utbildning önskar fler

instruktörer för att kunna hålla fler kurser då efterfrågan är stor.

Medlemmarna är intresserade av fler webbutbildningar.

Tjänstehund

Patrullhunds SM i Olofström

IT/web

It sektorn rullar på bra

HU

Agilitytävling planerad den 11-12 maj. Kurser pågår i agility.

Aktivitetssektorn

Ett vårrace planeras, vidare aktiviteter planeras av aktivitetssekton.
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Kökssektorn

Anna Strandberg berättar att de försöker bemanna köket så mycket det går.

Rallylydnadssektorn

Ragnhild Andersson berättar att en tävling är genomförd samt en kurs.

"Pyjamas Rally" inoficiell rallylydnad på fredagar.

Brukssektorn

Spårtävling genomförd. Höstens tävlingar är planerade i både sök och spår.

Nose work sekorn

Jubileumscupen är genomförd.

Två doftprov planerade 9/5 och 16/6 och en inofficiella den 2/6.

§13 Övriga frågor

Vi vill och kollar intresse för att arrangera en stor “Sölvesborgstävling” och/eller ett

klubbmästerskap med de flesta grenar för att öka aktiviteten på klubben.

Frågan om SM 2025 är uppe på distriktets årsmöte.

§15 Mötets avslutning

Ordförande Frida Elofsson tackade för visat intresse och avslutade medlemsmötet.

Justeras

Ordförande Frida Elofsson Protokollsekreterare Rebecka Nielsen

Justerare Anna Strandberg Justerare Ragnhild Andersson
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